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BROI.0002.3.2020 
 

Protokół nr XV/20  
 z obrad XV Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

 z dnia 20 marca 2020 roku 
 

1. Otwarcie obrad XV Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w dniu 
20 marca 2020 r. o godzinie 11:05 otworzył obrady XV Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana Jana 
Ambrożewicza – Wicestarostę, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę 
Sakowską - Skarbnika Powiatu.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż  zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie 
karty do czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 18 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
  
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że XV Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 229/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
13 marca 2020 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą ustalony 
porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu dotyczące realizacji tego porządku.  
Pozytywna ocena formalna przekazanych materiałów zobowiązała Przewodniczącego Rady  
do zwołania XV Sesji Rady Powiatu we Włocławku na dzień przypadający w ciągu 7 dni od 
dnia złożenia wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 13 marca 2020 r. Przewodniczący 
Rady poinformował, że zwołanie sesji w tym trybie wyłączyło wymóg posiadania przez 
projekt uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 Statutu 
Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na 
wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że  Rada Powiatu, 
w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady, przy czym dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy (Zarządu Powiatu).  
W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie podlega 
głosowaniu.  
Zarząd Powiatu wniósł o uzupełnienie porządku obrad o: 
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 autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2020 – 2027 wraz z tekstem jednolitym,  

 autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 wraz z tekstem 
jednolitym.  

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły (Liceum Ogólnokształcące 
dla Dorosłych w Chodczu),   

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły (Liceum Ogólnokształcące 
w Chodczu), 

 Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia szkoły (Branżowa Szkoła I 
Stopnia  w Chodczu w Branżową Szkołę I Stopnia z siedzibą Lubieniec), 

 Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia szkoły (Szkoła Policealna 
w Chodczu w Szkołę Policealną w Lubieńcu), 

 Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia szkoły (Technikum 
w Chodczu w Technikum w Lubieńcu), 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania zespołu szkół, 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia 

wLubieńcu, 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Lubieńcu, 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. 
Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu dzisiejszej 
sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania zmian zaproponowanych przez zarząd 
powiatu.  Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że procedura głosowania wygląda 
w ten sposób, że przystępując do głosowani radni są zobowiązani do przyciśnięcia 
odpowiedniego przycisku na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z, 
„przeciw” – czerwony przycisk z literą P, „wstrzymuje się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady  przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 7 
zmienionego porządku obrad XV sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie 
uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020 – 2027. 
Wyniki głosowania: 
Za-18 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Na obrady przybyła Pani radna Ewa Kończyńska, w związku z powyższym Przewodniczący 
Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności radnych i stwierdził, że w obradach  
uczestniczy 19 radnych. 
Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 8 
zmienionego  porządku obrad XV sesji o autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie 
uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2020 (tekst jednolity). 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
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Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 9 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły 
(Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu). 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt  10 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły 
(Liceum Ogólnokształcące w Chodczu). 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 11 - Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia 
szkoły (Branżowa Szkoła I Stopnia  w Chodczu w Branżową Szkołę I Stopnia z  siedzibą 
Lubieniec). 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 12 - Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia 
szkoły (Szkoła Policealna w Chodczu w Szkołę Policealną w Lubieńcu). 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 13 - Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia 
szkoły (Technikum w Chodczu w Technikum w  Lubieńcu). 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
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Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 14  - Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie rozwiązania zespołu 
szkół. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 15  - Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie założenia Branżowej 
Szkoły II Stopnia w Lubieńcu. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt  16 - Rozpatrzenie projektu  uchwały  w sprawie założenia 
Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem zmienionego 
porządku obrad o punkt 17 - Rozpatrzenie projektu  uchwały  w sprawie utworzenia 
Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zmianę do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że porządek obrad otrzymali w dniu sesji 
(załącznik nr 15 do niniejszego protokołu).  
Uchwała nr 229/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 13 marca 2020 r. w sprawie 
zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą ustalony porządek obrad stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że dotychczasowy punkt 9 staje się punktem  
18  a porządek obrad XV sesji składa się z 19 punktów i przystąpił  do realizacji porządku 
obrad dzisiejszej sesji.  

 
4. Przyjęcie protokołu nr XIV/20 z dnia 28 lutego 2020 r. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XIV Sesji, który był do wglądu 
w Biurze Rady i Ochrony Informacji oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
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Wobec braku głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że rada powiatu przyjęła 
protokół nr  XIV/20 z dnia 28 lutego 2020 r. 
 
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
29 lutego 2020 r. do dnia 12 marca 2020 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 13 marca 2020 r. do dnia sesji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. Radni otrzymali sprawozdanie Zarządu Powiatu, 
a  w dniu dzisiejszych otrzymali - sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy życzą sobie przerwę celem zapoznania ze 
sprawozdaniem starosty? 
Nie było żadnych głosów.  
Wobec braku  głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 20 marca 2020 r. przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku 
z jego działalności w okresie od dnia 29 lutego 2020 r. do dnia 12 marca 2020 r. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 13 
marca 2020 r. do dnia sesji. 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
29 lutego 2020 r. do dnia 12 marca 2020 r. stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 13 
marca 2020 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie nadania 
statutu Domowi Pomocy Społecznej w Kowalu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczący nadania statutu 
Domowi Pomocy Społecznej w Kowalu.  
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, 
gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 20 marca 2020 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił radnych o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie nadania statutu Domowi 
Pomocy Społecznej w Kowalu została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy 
Społecznej w Kowalu stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie nadania statutu 
Domowi Pomocy Społecznej w Kowalu stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2020 – 2027 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
  
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
i nr 2. W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję nad projektem uchwały.  
Pan Roman Gołębiewski - Starosta Włocławski poinformował, że zmiany w budżecie  
dotyczą dwóch kluczowych kwestii. Pierwsza sprawa to przeznaczenie środków własnych na 
realizację dróg powiatowych tj.: 4 odcinków dróg na terenie Gminy Lubanie, Gminy 
Boniewo, Gminy Lubraniec, Gminy Lubień Kuj. Jest już po otwarciu ofert, trwa 
rozstrzyganie zamówień publicznych. Oferty były korzystne, co dało 2 miliony zł 
oszczędności  w całej perspektywie. W związku z zaistniałą sytuacją, że przedłuża się 
rozstrzygniecie środków Funduszu Dróg Samorządowych przez Premiera, Powiat Włocławski 
chce rozpocząć wykonanie tych dróg ze środków własnych licząc na to, że w trakcie roku te 
dofinansowania do budżetu powiatu spłyną. W ostatnich dniach pokazała się informacja 
o tworzeniu nowego funduszu na wsparcie dróg samorządowych. Jest nadzieja, że ten ruch 
jest ruchem właściwym. Niepodjęcie tej uchwały w dniu dzisiejszym spowoduje ogłoszenie 
kolejnego postępowania przetargowego i niemożliwe byłby wykonanie inwestycji w tym 
roku. Wiąże się z tym pewne ryzyko. Starosta ma nadzieje, że te deklaracje rządowe 
o przekazaniu środków na drogi samorządowe zostaną podtrzymane i inwestycje uda się 
wykonać. Kolejnym aspektem jest to, że zawierane są kontrakty z firmami lokalnymi 
z regionu, aby mogły pracować  w trudnych czasach. Starosta poprosił o poparcie tej 
inicjatywy. Druga ważna kwestia to uruchomienie części rezerwy na walkę 
z rozpowszechnianiem się koronawirusa. Była zabezpieczona rezerwa, która teraz 
wprowadzana jest do budżetu, aby na bieżącą móc reagować. Podjęto już pewne działania 
oraz zakupy środków ochronnych, płynów dezynfekujących itp. Trwają uzgodnienia 
z wójtami i burmistrzami na temat zbiorowych kwarantann. Być może w tym temacie powiat 
będzie musiał ponosić koszty. Są deklaracje wojewody, że te koszty będą zwracane przez 
budżet państwa. Na bieżąco tymi środkami powiat musi dysponować. Starosta poprosił  
radnych o akceptacje.  
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 20 marca 2020 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz  z autopoprawką 
i poprosił radnych o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2020 – 2027 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2020 – 2027 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2020 – 2027 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków na podstawie wniosków dysponentów środków budżetowych. Przewodniczący 
Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, 
gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz  z autopoprawką 
i poprosił radnych o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  20 marca 2020 roku o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 została 
podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 stanowi 
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  20 marca 2020 roku o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 
 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły (Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu).   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy likwidacji  z dniem 
31 sierpnia 2020 r. Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chodczu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Starosta Włocławski powiedział, że kolejne 9 punktów dotyczy procesu tworzenia nowego 
Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. Zmianę nazwy 
miejscowości będzie można dopiero dokonać po zmianach administracyjnych. Proces został 
uzgodniony przez związki zawodowe w sposób pozytywny i formalny. Rada może podjąć 
w dniu dzisiejszym uchwały. Nie mają one na celu stricte żadnej likwidacji funkcjonującej 
szkoły, tylko przekształcenie w nowe centrum, aby młodzież mogła do niego uczęszczać od 
1 września. Konsekwencją podjętych w dniu dzisiejszym uchwał przez Radę Powiatu we 
Włocławku będzie ogłoszenie konkursu na dyrektora nowej jednostki i rozpoczęcie procesu 
naboru uczniów.  
Wobec braku  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie likwidacji szkoły została 
podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie likwidacji szkoły stanowi załącznik 
nr 29 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie likwidacji szkoły 
stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły (Liceum 
Ogólnokształcące w Chodczu). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy likwidacji z dniem 
31 sierpnia 2020 r. Liceum Ogólnokształcącego w Chodczu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady  przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie likwidacji szkoły została 
podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie likwidacji szkoły stanowi załącznik 
nr 32 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie likwidacji szkoły 
stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
 
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia szkoły (Branżowa Szkoła 
I Stopnia  w Chodczu w Branżową Szkołę I Stopnia z  siedzibą Lubieniec). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy przekształcenia z dniem 
31 sierpnia 2020 r. Branżowej Szkoły I Stopnia  w Chodczu w Branżową Szkołę I Stopnia 
z siedzibą Lubieniec 40.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady  przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 4, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie przekształcenia szkoły 
została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przekształcenia szkoły stanowi 
załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie przekształcenia 
szkoły stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia szkoły (Szkoła Policealna 
w Chodczu w Szkołę Policealną w Lubieńcu). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy przekształcenia z dniem 
31 sierpnia 2020 r. Szkoły Policealnej w Chodczu w Szkołę Policealną w Lubieńcu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie przekształcenia szkoły 
została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przekształcenia szkoły stanowi 
załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie przekształcenia 
szkoły stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
 
13. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przekształcenia szkoły (Technikum 
w Chodczu w Technikum w Lubieńcu). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy przekształcenia z dniem 
31 sierpnia 2020 r. Technikum w Chodczu w Technikum w Lubieńcu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 



 10

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie przekształcenia szkoły 
została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przekształcenia szkoły stanowi 
załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie przekształcenia 
szkoły stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania zespołu szkół. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy rozwiązania z dniem 
31 sierpnia 2020 r. Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 5, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie rozwiązania zespołu szkół 
została podjęta. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie rozwiązania zespołu szkół stanowi 
załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie rozwiązania 
zespołu szkół stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia 
w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy założenia z dniem 
1 września 2020 r.  Branżowej Szkoły II Stopnia w Lubieńcu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady  przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 6, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie założenia Branżowej Szkoły 
II Stopnia w Lubieńcu została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku sprawie założenia Branżowej Szkoły II 
Stopnia w Lubieńcu stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie założenia 
Branżowej Szkoły II Stopnia w Lubieńcu stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Powiatowego Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy założenia z dniem 
1 września 2020 r.  Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 6, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie założenia  Powiatowego 
Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie założenia  Powiatowego Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie założenia  
Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu stanowi załącznik nr 51 do 
niniejszego protokołu. 
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy utworzenia z dniem 
1 września 2020 r. Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Lubieńcu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 7, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 20 marca 2020 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił radnych 
o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie utworzenia Powiatowego 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu stanowi załącznik nr 53 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie utworzenia 
Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu stanowi 
załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 
 
18. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wygłosić lub złożyć na piśmie do protokołu 
oświadczenie?  
Starosta Włocławski odniósł się do okresu walki z koronawirusem i poinformował radnych, 
że funkcjonuje Powiatowy Zespół Zarządzania Kryzysowego, jest stały kontakt z wójtami 
i burmistrzami. Starosta uczestniczył w spotkaniach z Wojewodą Kujawsko-Pomorskim, 
następnie odbywały się wideokonferencje. Koordynowane są wszelkie działania na terenie 
wszystkich gmin. Uzgodnione są miejsca kwarantanny zbiorowej. Pojedyncze przypadki są 
już rozwiązywane przez wójtów i burmistrzów. Utworzona jest również rezerwa, gdyby to 
miało w jakiś sposób narastać. Starosta jest w stałym kontakcie ze służbami sanitarno -
epidemiologicznymi oraz  Wojewodą Kujawsko-Pomorskim. Wideokonferencje odbywają się 
cyklicznie. Starosta podziękował wszystkim pracownikom Starostwa Powiatowego we 
Włocławku oraz jednostek za to, że prowadzona jest ciągłość pracy. Starosta ma nadzieję, że 
uda się tak funkcjonować dłuższy okres. Pojawiają się pojedyncze problemy, ale na bieżąco 
są rozwiązywane. Wprowadzono ograniczenia w funkcjonowaniu starostwa, jak i jednostek, 
aby obsługa nie była prowadzona w sposób bezpośredni. Nie ma kolejek, tłoczenia ludzi, a 
pojedyncze przypadki rozwiązywane są  w sposób bieżący, aby móc funkcjonować. Starosta 
poinformował, że jeśli będą potrzeby zwoływania kolejnych sesji Rady Powiatu we 
Włocławku, ponieważ pewne uprawnienia ma tylko rada powiatu i nikt tego nie zmienia 
w okresie nadzwyczajnym, będą się one odbywać w sposób nadzwyczajny, bez posiedzeń 
komisji. Mogą się pojawić takie sytuacje, kiedy to tylko rada powiatu może dokonać pewnych 
zmian, tak jak w przypadku uchwał, które były przedmiotem dzisiejszych obrad. Starosta 
podziękował Radzie Powiatu we Włocławku, że te obrady mogły się odbyć i można było te 
ważne działania w sposób jednogłośny zaakceptować. Problem nie jest bagatelizowany, ale 
również należy się starać, aby nie wprowadzać niepotrzebnej paniki. Trzeba wspólnie działać.  
Radna Ewa Kończyńska zapytała czy sesje Rady Powiatu we Włocławku mogą się odbywać 
w formie telekonferencji? Na dzień dzisiejszy jest taka sytuacja, że liczba przypadków może 
narastać. Jeśli społeczeństwo będzie zdyscyplinowane to prawdopodobnie liczbę zachorowań 
można wyhamować. Nie należy się spodziewać tego, że po dwóch tygodniach kwarantanny 
wszystko wróci do normy. Radna zaproponowała, aby pracownicy Starostwa Powiatowego 
we Włocławku pracowali grupami. Jeśli wszyscy pracownicy będą pracowali jednocześnie, to 
w którymś momencie może dojść do całkowitego zamknięcia urzędu. Według radnej 
w urzędzie powinien być obecny Starosta lub Wicestarosta, aby w razie choroby mogli się 
zastępować. W szpitalach również wprowadzają taki system pracy. Radna powiedziała, że 
w dniu kiedy została ogłoszona kwarantanna przyszła do urzędu na posiedzenie Komisji 
Rewizyjnej i do Wydziału Komunikacji około 50 osób stało w kolejce na korytarzu. Dzisiaj ta 
sytuacja już wygląda lepiej. Można petentów umawiać na konkretne godziny. Z mediów 
wynika informacja, że w Województwie Kujawsko-Pomorskim nie ma przypadków zakażenia 
koronawirusem. Według radnej w województwie jest zbyt mała liczba wykonywanych 
testów. Radna zapytała czy władze powiatu mogłyby się starać o wykonywanie tych testów. 



 13

Dużo osób przyjeżdzających z zagranicy znajduje się w kwarantannie. Ludzie lekceważą 
zalecenia i wychodzą z domów na zakupy, szczególnie starsze osoby. Burmistrz Brześcia 
Kujawskiego zapewnia osobom  starszym wykonanie zakupów. Swoją pomoc również 
ogłaszają harcerze.   
Przewodniczący Rady zapytał, czy są to wnioski formalne, czy dyskusja. 
Radna Ewa Kończyńska powiedziała, że chciałaby się dowiedzieć czy może być 
wykonywana  większa liczba testów? Ponadto przez radnych oraz pracowników powiatu 
należy nagłaśniać, że kwarantanna jest podstawą bezpieczeństwa. Ponadto radna wnioskuje, 
aby Starostwo Powiatowe we Włocławku oraz podległe jednostki pracowały rotacyjnie. 
Przewodniczący Rady powiedział, że główny problem stanowi Wydział Komunikacji. 
Według Przewodniczącego Rady z dnia na dzień powinna być mniejsza liczba petentów. 
Rada Ewa Kończyńska powiedziała, że petenci nie powinni wchodzić na teren urzędu. 
Powinno zostać wyznaczone inne miejsce do przyjmowania petentów. Ważne, żeby petenci 
przyjeżdzający z zagranicy celem zarejestrowania pojazdu, wchodzili pojedynczo do urzędu 
i mieli jak najmniejszy kontakt z pracownikami.  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że w mediach została podana informacja, iż na okres 
miesiąca odstępuje się od obowiązków badań pracowników z uwagi na to, że niesie to za 
sobą problemy i mniejsze zło. Być może należało się zwrócić się z wnioskiem o zawieszenie 
pewnych procedur np.: wymiany dowodu rejestracyjnego, wymiany prawa                                                                   
jazdy.  
Przewodniczący Rady powiedział, że nie ma rozporządzenia zwalniającego osoby 
z przerejestrowania pojazdów w  określonym terminie. W związku z tym  będą naliczane 
kary. Jeśli byłoby takie rozporządzenie, to byłby problem rozwiązany. Tych rejestracji będzie 
coraz mniej, ponieważ granice kraju zostały zamknięte i transport samochodów będzie 
zatrzymany. Przewodniczący Rady przychylił się do wniosku Pani radnej Ewy Kończyńskiej 
dotyczącego podziału grupowego pracowników, szczególnie w Wydziale Komunikacji.  
Starosta Włocławski powiedział, że jeśli chodzi o sugestie radnych, to wszystko praktycznie 
zostało wdrożone. Przychodnie oraz WOMP nie pracują i dlatego badania pracowników są 
niemożliwe do wykonania. Jeśli chodzi o testy, to starosta zgadza się z radną, że niestety to 
nie samorząd powiatu decyduje o skierowaniu osoby na badania. Decyduje o tym sanepid 
w uzgodnieniu ze służbami medycznymi. Według starosty również tych testów powinno być 
więcej. To jest pewien element polityki zdrowotnej kraju. Jeśli chodzi o przypadki zarażenia 
koronawirusem na terenie Województwa Kujawsko-Pomorskiego, to do wczoraj było 
kilkanaście przypadków,  a  w dniu dzisiejszym pojawiła się informacja o jednym przypadku 
z Włocławka.  Starosta powiedział, że z  uzyskanych informacji wie, że była to osoba, która 
z trasy od wykonania badań została przejęta przez odpowiednie służby, która fizycznie we 
Włocławku przebywała tylko chwilę. W dniu dzisiejszym została wprowadzona dyspozycja 
dla pracowników, aby informacje odnośnie ilości osób zarażonych mógł przekazywać tylko 
rzecznik Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. Starosta wyjaśnił, że osoby objęte kwarantanną 
niczym złym nie są, są to działania profilaktyczne. Nie wiąże się to na tę chwilę z żadnym 
zagrożeniem. W większości są to osoby, które przyjechały zza granicy. Objęcie kwarantanną 
nie świadczy o tym, że te osoby są zarażone wirusem. Jeśli chodzi o funkcjonowanie służby 
zdrowia, to podobne działania zostały wprowadzone w Samodzielnym Publicznym Zespole 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Wszystkie przychodnie działają na podstawie 
telemedycyny. Są przychodnie, które muszą działać w sposób doraźny jak np. poradnia 
chirurgiczna, gdzie trzeba zdjąć szwy, gips. Pacjenci wchodzą pojedynczo. To nie jest 
problem tylko tej jednostki, ale całej służby zdrowia. W Polsce nawarstwia się problem braku 
lekarzy oraz ich wieku. Jeśli chodzi o Wydział Komunikacji oraz naliczanie kar, to Starosta 
osobiście oraz poprzez telekonferencję podnosił wniosek do Wojewody, aby z tych kar 
zwolnić mieszkańców. Zostały także przesłane sugestie służb prawniczych do kolejnej ustawy 
antywirusowej, aby te kary nie obwiązywały. Jest jasna deklaracja Wojewody, aby tych kar 
nie stosować. Będą szukane rozwiązania prawne. Powiat Włocławski tych kar nie stosuje. 
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Takie informacje zostały przekazane do przestrzeni publicznej. Apelowano o jak najmniejszą 
liczbę osób, które w szczególnych przypadkach muszą do tego urzędu przyjść. Większość 
społeczeństwa się do tego dostosowała. Starosta podziękował serdecznie wszystkim 
mieszańcom za zdyscyplinowanie. Starosta poprosił radnych, aby przekazywać wszystkim 
mieszkańcom te informacje i zachęcać do zastania w domu. Problem Wydziału Komunikacji 
jest problemem złożonym, zmiany ustawowe spowodowały, że od miesiąca grudnia lawinowo 
narosła liczba  interesantów. W styczniu zeszłego roku było 953 rejestracji, w styczniu roku 
2020 miało miejsce 1448 rejestracji. Zgodnie z sugestią Pana Wicestarosty zostały zakupione 
kolejne sprzęty, został wyodrębniony kolejny pokój do bezpośredniej obsługi interesantów. 
Zaczęło to funkcjonować w miarę dobrze. Problemem był styk dwóch dni wtedy kiedy Pani 
radna była w urzędzie. Po ogłoszeniu kwarantanny mieszkańcy tłumnie ruszyli do urzędu. 
Starosta apelował, aby w  przyszłości wprowadzać spokój wśród pracowników, jak 
i interesantów. W dniu dzisiejszym widać, że urząd funkcjonuje prawidłowo Z wójtami 
i burmistrzami ustalono skrócony czas pracy. Wiele osób przebywa na zwolnieniu 
chorobowym lub opiece na dziecko, na co pozwala spec ustawa. Są osoby objęte pracą 
zdalną. Są również przypadki osób, gdzie ktoś z rodziny wraca zza granicy do domu i mają 
również kwarantannę, aby nie przebywały w urzędzie. Są spore ograniczenia kadrowe. 
Rozwiązania, o których mówią radni będą wdrażane w miarę rozwoju sytuacji 
epidemiologicznej w naszym regionie. Sytuacja jest bardzo płynna. Jeśli chodzi o ilość spraw, 
to w marcu liczba spraw obsługiwana przez Wydział Komunikacji nie spada, tak samo 
w Wydziale Budownictwa. Urząd stara się pracować w jak najszerszym gronie, aby 
rozwiązać problemy mieszkańców. Każdy chce swoje podstawowe rzeczy zrobić. Jeśli chodzi 
o sesje w trybie wideokonferencji, na te chwilę ustawodawca ani statut powiatu na to nie 
pozwala. Być może zostanie to zmienione. Starosta poprosił, aby w  miarę potrzeb rada się 
spotykała z przestrzeganiem zasad bezpieczeństwa sanitarnego.  
Pan Jan Ambrożewicz - Wicestarosta powiedział, że oprócz tych działań, które podjął Pan 
Starosta  wraz Panem Wojewodą wystąpiono do pana Premiera, aby w  sposób jednoznaczny 
określił zasady ewentualnego odstąpienie od kar. Jeśli petenci usłyszeliby taki komunikat 
prasowy odstąpienia od kar, to tych kolejek by nie było. Jest okazja, żeby w tym temacie Pan 
Premier poprzez swoje biuro taką informacją przekazał. Każdego dnia analizowana  jest 
sytuacja, która występuje i podejmowane są stosowne działania przez Starostę Włocławskiego 
wraz ze współpracownikami. Podejmowane działania w pełni zabezpieczą funkcjonowanie 
Starostwa Powiatowego we Włocławku i wszystkich jednostek oraz zabezpieczą 
bezpieczeństwo mieszkańców Powiatu Włocławskiego. Wicestarosta zgodził się z Panią 
radną Kończyńską, że to od zachowania ludzi, wyrozumiałości, mądrości i sposobu 
postępowania, w przypadku koronawirusa, zależy najwięcej.  
Radna Ewa Kończyńska poprosiła o rozważenie wniosku, żeby Wydział Komunikacji 
przenieść w inne miejsce lub żeby było oddzielne wejście. To jest w tej chwili bardzo 
niebezpieczne.  Radna zwróciła uwagę na to, że jeśli człowiek zachoruje, to nie będzie mógł 
korzystać  przerejestrowanego samochodu ani z  innych udogodnień. Ten okres, kiedy jest 
wezwanie  narodu, aby pozostać w domu, to powinno obowiązywać władze i ludzi, którzy 
zarządzają. Powinno być to przekazane do niższych szczebli. Jeśli jest kwarantanna i nie 
można wychodzić z domu, to należy dawać przykład i tak robić, ponieważ daje to szanse na 
poprawę sytuacji w kraju.  
Starosta Włocławski powiedział, że  rozwiązana jest kwestia pracy zdalnej w przypadku 
Wicestarosta oraz Starosty, aby w miarę rozwoju sytuacji to rozwiązanie było zapewnione. To 
praktycznie funkcjonuje od dnia wczorajszego. Dzisiaj jest wyjątkowy dzień, ponieważ są 
obrady Rady Powiatu we Włocławku. Od przyszłego tygodnia zostanie to znów wdrożone. 
Jeśli chodzi o Wydział Komunikacji, to przeniesienie tego wydziału na dzień dzisiejszy jest 
kompletnie niemożliwe ze względu na certyfikaty i atesty CEPiK-u itp. Radna wchodząc do 
urzędu z pewnością zauważyła, że to rozwiązanie, które radna proponuje zostało już 
wprowadzone. Petenci wchodzą oddzielonym wejściem, czekają na zewnątrz, są ograniczane 
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wizyty interesantów do urzędników. Jest  wyznaczony jeden pracownik pierwszego kontaktu, 
który to wykonuje.  Według starosty w  ostatnich dniach funkcjonuje to należycie 
w poszanowaniu petentów, jak i pracowników urzędu. Starosta poprosił radnych, aby 
apelowali do mieszkańców o ograniczony kontakt  z urzędem. Starosta nie zgadza się z radną 
odnośnie zamykania urzędów, ponieważ przysięga urzędników oznacza, że mają służyć 
społeczeństwu. Tak samo sądzą wójtowie i burmistrzowie, że urzędy mają działać i pomagać 
w rozwiązywaniu problemów mieszkańców i nie tylko tych urzędowych. W dniu dzisiejszym 
zostaje uruchomiona infolinia dla mieszkańców  Powiatu Włocławskiego. Urząd będzie starał 
się rozwiązywać problemy mieszkańców. 
 
19. Zamknięcie XV Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 20 marca 2020 
r. o godzinie 12:13 zamknął XV Sesję Rady Powiatu we Włocławku.     
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Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
 1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….  
2) Marta Grzegórska ………………………………. 


